
Geachte leden van de Raad

lk heb HJAC Bakermans snel enkele punten opgeschreven die bij mij opkwamen na het lezen van de

mail verstuurd door Frank Niessen op maandag 22 mei om 14.30, kortom wel erg kort dag.

Het nieuwe pachtbeleid wil de gemeente op l jan 2018 in laten gaan. ls het niet beter om de

kavelruil af te wachten, deze is wellicht niet voor 1 jan 2018 gereed.

- Duurzaamheid. Duurzaamgrondgebruik is de grond opt¡maal benutten, goed bemesten en op tijd

bekalken voor een optimale PH. Deze PH zorgt voor een opt¡male mineralen benutting. Akkerranden

inzaaien is mijn inziens gewoon landschapsverfraaiing.

- Word er onderscheid gemaakt in grasland en bouwland? Hoe wil de gemeente dit realiseren op de

kleinere percelen? Sommige percelen lenen zich hier niet voor.

- Stroken mogen niet bemest worden en bestrijdingsmiddelen zijn uit den boze. Veel onkruiden zijn

giftig voor de koeien nl: boterbloem, jacobskruiskruid en veldzuring. Wat te denken aan de vele

distels die er dan gaan groeien.

-grasland inzaaien met rode of witte klaver. Deze klavers binden N uit de lucht. De klavers geven ook

meer biodiversiteit. Verder kan men denken aan Engels raaigras, Thimotee en beemdlangbloem .

- Subsidies: hier zitten nogal wat voorwaardes aanvast en deze veranderen veelvuldig en zijn niet

overal toepasbaar. Langs de Dommel is een 5 m bredebemestingvrije zone. Men mag hier eigenlijk

niets en krijgt men hier ook geen subsidie voor. Wel een boete als er per ongeluk te kort bij bemest

word.

-Beter zou het zijn als de Gemeente de verduurzaming op vrijwillige basis zou doen. Degene die

deze stroken wil aanleggen zou een lagere pachtprijs moeten krijgen.

- De agrariërs worden op deze manier naar een dienst gevraagd (inzaaien van bloemrijke stroken) en

moeten er nog voor betalen ook. De agrariërs beheren de grond toch ook al zolang de gemeente

deze niet nodig heeft.

- pachtbeleid is opgesteld in samenwerking met de ZLTO. Echter dit betekend NIET dat wij

(Agrariërs) hier volledig achter staan en dan met name de verduurzaaming. Ook zijn niet alle

agraríërs van op de hoogte van wat de gemeente hier mee wil. Wij moeten immers alaan vele

duurzaamheids doelen voldoen nl bij derogatie 80% grasland van het grondareaal en of

vergroenings eisen.

Dank U voor de aandacht
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